
PROTOKÓŁ nr XXX/2017 

 

z XXX Sesji Rady Gminy Granowo, która odbyła się w dniu 27 listopada 2017 r.  

w sali Urzędu Gminy w Granowie. 

 

Obrady rozpoczęto w dniu 27 listopada 2017 r. o godz. 13
00

. 

Zakończono w dniu 27 listopada 2017 r. o godz. 14
20

. 

Na ogólną liczbę 15 radnych, w sesji wzięło udział 14 radnych. 

 

Radni nieobecni nieusprawiedliwieni:  - 

Radni nieobecni usprawiedliwieni:  

1. Małgorzata Wiśniewska 

 

Spoza Rady udział w sesji wzięli: 

1. Zbigniew Kaczmarek -  Wójt Gminy 

2. Hanna Kaczmarek  -  Sekretarz Gminy 

3. Agnieszka Chojnacka  -  Skarbnik Gminy 

4. Zaproszeni goście  -  wg listy obecności 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie sesji, powitanie radnych, gości i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku dziennego sesji. 

3. Przypomnienie najważniejszych tematów i przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym. 

5. Interpelacje i oświadczenia radnych. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej 

im. Powstańców Wielkopolskich w Granowie wchodzącej w skład Zespołu 

Szkolno-Przedszkolnego w Granowie w ośmioletnią Szkołę Podstawową  

im. Powstańców Wielkopolskich w Granowie wchodzącą w skład Zespołu 

Szkolno-Przedszkolnego w Granowie; 

b) programu współpracy Gminy Granowo z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2018; 
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c) zmiany uchwały budżetowej na rok 2017; 

d) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Granowo. 

7. Informacja na temat oświadczeń majątkowych.  

8. Wolne głosy i wnioski. 

9. Zakończenie sesji. 

 

Ewidencja uchwał przyjętych na sesji: 

1. Uchwała Nr XXX/199/2017. 

2. Uchwała Nr XXX/200/2017. 

3. Uchwała Nr XXX/201/2017. 

4. Uchwała Nr XXX/202/2017. 
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Przebieg obrad XXX Sesji Rady Gminy Granowo 

 

Ad. 1. Otwarcie sesji, powitanie radnych, gości i stwierdzenie quorum. 

 

 Przewodniczący Rady Gminy Pan Stefan Bielawski otworzył posiedzenie, powitał  

Wójta Gminy Pana Zbigniewa Kaczmarka, radnych i wszystkich zaproszonych gości.  

Przewodniczący Rady Stefan Bielawski stwierdził na podstawie listy obecności,  

że udział w posiedzeniu bierze 14 radnych, a zatem Rada jest władna do podejmowania 

uchwał. Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu, lista zaproszonych 

gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Ad. 2. Przedstawienie porządku dziennego sesji. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie sesji, powitanie radnych, gości i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku dziennego sesji. 

3. Przypomnienie najważniejszych tematów i przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym. 

5. Interpelacje i oświadczenia radnych. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej 

im. Powstańców Wielkopolskich w Granowie wchodzącej w skład Zespołu 

Szkolno-Przedszkolnego w Granowie w ośmioletnią Szkołę Podstawową  

im. Powstańców Wielkopolskich w Granowie wchodzącą w skład Zespołu 

Szkolno-Przedszkolnego w Granowie; 

b) programu współpracy Gminy Granowo z organizacjami pozarządowymi  

oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2018; 

c) zmiany uchwały budżetowej na rok 2017; 

d) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Granowo. 

7. Informacja na temat oświadczeń majątkowych.  

8. Wolne głosy i wnioski. 

9. Zakończenie sesji. 

Radni nie wnieśli uwag do porządku obrad. 
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Ad. 3. Przypomnienie najważniejszych tematów i przyjęcie protokołu z poprzedniej 

sesji. 

  

 Przewodniczący przedstawił najważniejsze tematy z XXIX sesji Rady Gminy Granowo, 

która odbyła się dnia 30 października 2017 r. 

 Protokół Nr XXIX/2017 z XXIX sesji Rady Gminy Granowo wyłożony  

był do wglądu w biurze rady.  

 Radny Henryk Pawlak zapytał, z jakiego powodu protokół z poprzedniej sesji nie został 

przesłany na skrzynki mailowe? – Przewodniczący Rady Stefan Bielawski wyjaśnił,  

że protokoły z poprzednich sesji są zawsze do wglądu w biurze rady. 

 Sekretarz Gminy Hanna Kaczmarek dodała, że każdy protokół z obrad Rady Gminy jest 

przez Nią sprawdzany. W listopadzie, z powodów osobistych nie udało się wcześniej 

sprawdzić protokołu za co Sekretarz Gminy bardzo przeprasza. 

 Przewodniczący Rady Stefan Bielawski poddał przyjęcie protokołu pod głosowanie. 

Nad przyjęciem protokołu Nr XXIX/2017 głosowało 14 radnych: 

- przyjęcie projektu – 14; 

- głosy przeciwne – 0; 

- wstrzymało się – 0. 

 Protokół został przyjęty. 

 

Ad. 4. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

 Wójt Zbigniew Kaczmarek przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 

międzysesyjnym, które stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 Radny Henryk Pawlak zapytał o szczegóły spotkania w Czempiniu. Czy w 2018 r. będą 

jakieś zmiany odnośnie wywozu nieczystości? – Wójt Gminy Zbigniew Kaczmarek wyjaśnił, 

że jest członkiem Związku Międzygminnego i często uczestniczy w spotkaniach, podczas 

których podejmowane są różne decyzje. Zmieni się  m.in. opłata za wywóz kubła,  

co związane jest ze zmianą przepisów prawnych. Wzrośnie opłata, którą płaci Związek  

z 25,00 zł/tonę na 140,00 zł/tonę, co w konsekwencji pociągnie za sobą wzrost opłat za wywóz 

kubła. 

 Radna Krystyna Kasperek nawiązała do zadrzewień miododajnych na wysypisku  

w Granowie. Czy gdzieś jeszcze planowane są tego typu nasadzenia? – Wójt Gminy 

Zbigniew Kaczmarek wyjaśnił, że można otrzymać 20 000,00 zł dofinansowania  



5 
 

na te zadrzewienia. Na wysypisku ma powstać pas zieleni izolacyjnej. Drzewa miododajne 

będą mogły również zostać posadzone przy drogach i placach. 

 Radna Krystyna Kasperek zapytała, czy Zielony Skwer w Granowie ma być zielonym 

placem? – Wójt Gminy Zbigniew Kaczmarek wyjaśnił, że działka, o którą pyta Radna nie jest 

własnością Gminy Granowo. W pierwszej kolejności myślimy o utwardzeniu ul. Długiej. 

Obecnie posadzono wiele drzew w Separowie z pomocą dofinansowania z WFOŚiGW. 

 

Ad. 5. Interpelacje i oświadczenia radnych. 

 

 Komendant Komendy Powiatowej Policji w Grodzisku Wielkopolskim podinsp. Roma 

Figaszewska oraz Oficer Prasowy Komendy Powiatowej Policji w Grodzisku Wielkopolskim 

podkom. Kamil Sikorski złożyli na ręce Wójta Gminy Zbigniewa Kaczmarka podziękowania 

oraz odznaczenie. 

 Wójt Gminy Zbigniew Kaczmarek powiedział, że sprawa wraku samochodu stojącego 

przy. ul. Szkolnej w Granowie, została ponownie zgłoszona policji. Próbujemy wywrzeć 

nasik na właściciela samochodu. W najgorszym wypadku będziemy szukać rozwiązań 

prawnych.  

 Radna Krystyna Kasperek zapytała, kiedy zostanie uruchomione oświetlenie ścieżki 

pieszo-rowerowej Kotowo-Ptaszkowo? – Wójt Gminy Zbigniew Kaczmarek wyjaśnił,  

że prawdopodobnie dzisiaj ma być uruchomione oświetlenie.  

 Radny Andrzej Kaczmarek powiedział, że w okolicach Parku im. Wieczorka  

oraz przy ul. 1 Maja była awaria lamp, po czym przez jakiś czas lampy działały, ale obecnie 

znów nie świecą. 

 Radny Henryk Pawlak również zapytał o oświetlenie ścieżki pieszo-rowerowej  

do parawanu. Radny dodał także, że energetyka od momentu zgłoszenia awarii ma 5 dni  

na jej usunięcie. Radny Henryk Pawlak poprosił, aby wszelkie awarie oświetlenia zgłaszać 

jak najszybciej. 

 Radna Wanda Śron powiedziała, że każdą awarię oświetlenia zgłasza Panu Jerzemu 

Tomczakowi. Radna dodała także, iż w Granówku przy nowo wybudowanym chodniku jedna 

ze studzienek jest prawdopodobnie niedrożna, ponieważ w jej pobliżu jest pełno wody. 

Zgłoszony przez Radną problem potwierdził sołtys wsi Granówko Pan Piotr  

Nowaczyk. – Wójt Gminy Zbigniew Kaczmarek powiedział, że sprawdzi co stało  

się z wspomnianą studzienką. 
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 Radna Irena Ratajczak powiedziała, że w Zemsku przy chodniku powstała dziura  

w jezdni. – Kierownik Referatu ds. Infrastruktury Technicznej Gminy, Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska Sebastian Janelt powiedział, że wykonawca chodnika wie o zaistniałym 

problemie i do końca roku dziura ma zostać wyrównana. 

 Kierownik Referatu ds. Infrastruktury Technicznej Gminy, Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska Sebastian Janelt dodał, że w umowie z energetyką jest zapis zobowiązujący  

do usunięcia awarii w ciągu 5 dni od dnia zgłoszenia. Można zmienić warunki umowy 

określając, że awarie będą usuwane szybciej, ale to wiąże się z większymi opłatami.  Ponadto, 

na ostatniej sesji Radna Irena Ratajczak zgłosiła problem drzew utrudniających przejazd  

z Januszewic do Słupii. Udało się ustalić, że do końca roku drzewa mają zostać przycięte.  

 

Ad. 6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej  

im. Powstańców Wielkopolskich w Granowie wchodzącej w skład Zespołu  

Szkolno-Przedszkolnego w Granowie w ośmioletnią Szkołę Podstawową  

im. Powstańców Wielkopolskich w Granowie wchodzącą w skład Zespołu  

Szkolno-Przedszkolnego w Granowie; 

 

 Wójt Gminy Zbigniew Kaczmarek omówił projekt uchwały. Jesteśmy po reformie 

oświaty. Niedawno podjęto uchwałę dotyczącą szkół podstawowych. To jest kolejna uchwała, 

która jest konsekwencją zmian w oświacie. Rady Gmin są zobowiązane do podjęcia takiej 

uchwały.  

 Przewodniczący Rady Stefan Bielawski poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 Nad projektem uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 

sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. Powstańców Wielkopolskich w Granowie wchodzącej 

w skład Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Granowie w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. 

Powstańców Wielkopolskich w Granowie wchodzącą w skład Zespołu  

Szkolno-Przedszkolnego w Granowie głosowało 14 obecnych radnych:  

- przyjęcie projektu – 14; 

- głosy przeciwne – 0; 

- wstrzymało się – 0. 

Projekt uchwały został przyjęty. Uchwała Nr XXX/199/2017 w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. Powstańców 

Wielkopolskich w Granowie wchodzącej w skład Zespołu Szkolno-Przedszkolnego  
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w Granowie w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Powstańców Wielkopolskich w Granowie 

wchodzącą w skład Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Granowie stanowi załącznik nr 4  

do protokołu. 

 

b) programu współpracy Gminy Granowo z organizacjami pozarządowymi  

oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2018; 

 

 Sekretarz Gminy Hanna Kaczmarek omówiła projekt uchwały. Ta uchwała 

podejmowana jest każdego roku. Podjęcie tej uchwały umożliwia współpracę z organizacjami 

pozarządowymi. W ostatnich latach Gmina Granowo systematycznie współpracuje  

m.in. z Stowarzyszeniem „Wspólnie z pasją”, Towarzystwem Sportowym „Orzeł” Granowo,   

Uczniowskim Klubem Sportowym „Orzeł”, Stowarzyszeniem Ziemi Grodziskiej LEADER 

oraz Stowarzyszeniem Wspierania Inicjatyw Gospodarczych oraz Rozwoju Ziemi 

Granowskiej. Projekt uchwały podlegał konsultacjom społecznym  

do dnia 24 listopada 2017 r. Nie wpłynęły żadne uwagi.  

Przewodniczący Rady Stefan Bielawski poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 Nad projektem uchwały w sprawie programu współpracy Gminy Granowo  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 2018 głosowało 14 obecnych radnych:  

- przyjęcie projektu – 14; 

- głosy przeciwne – 0; 

- wstrzymało się – 0. 

Projekt uchwały został przyjęty. Uchwała Nr XXX/200/2017 w sprawie programu 

współpracy Gminy Granowo z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2018 stanowi załącznik nr 5  

do protokołu. 

 

c) zmiany uchwały budżetowej na rok 2017; 

d) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Granowo. 

 

Skarbnik Gminy Agnieszka Chojnacka omówiła projekty uchwał. Na podstawie pism 

Wojewody Wielkopolskiego zwiększa się dochody i wydatki w rozdziałach dotyczących:  

-  szkoły podstawowej o kwotę 3 850,00 zł, z przeznaczeniem na sfinansowanie wyposażenia 

gabinetów profilaktyki zdrowotnej;  
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- Karty Dużej Rodziny o kwotę 64,00 zł, z przeznaczeniem na realizację zadań związanych                                 

z przyznawaniem Karty Dużej Rodziny;   

- usuwania skutków klęsk żywiołowych o kwotę 29 500,00 zł, z przeznaczeniem na wypłatę 

zasiłków celowych dla osób poszkodowanych w wyniku niekorzystnych zjawisk 

atmosferycznych noszących znamiona klęski żywiołowej w dniach 5-6 października 2017 r.  

Na podstawie pisma Wojewody Wielkopolskiego z dnia 15 listopada 2017 r. zmniejsza  

się dochody i wydatki w rozdziale związanym z rodziną o kwotę 8 247,00 zł w celu 

dostosowania poziomu środków do zakresu realizowanych zadań.  

W celu prawidłowego funkcjonowania jednostek dokonuje się zmian wydatków między 

paragrafami oraz zwiększa się wydatki bieżące związane z funkcjonowaniem Zespołu 

Szkolno-Przedszkolnego w Granowie o kwotę 143 160,00 zł.  

Zwiększa się plan wydatków majątkowych o kwotę 12 000,00 zł z przeznaczeniem  

na realizację zadania inwestycyjnego pn.: „Budowa sieci wodociągowej Separowo-Bielawy” 

oraz „Uporządkowanie gospodarki ściekowej w m. Bielawy poprzez budowę kanalizacji 

sanitarnej”.  

Na podstawie aktualizacji przypisu należność, zwiększa się plan dochodów pochodzących  

z wpływów z podatku od nieruchomości od osób prawnych i od osób fizycznych  

w  wysokości 156 600,00 zł.  

 Zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Granowo wynikają ze zmian  

w uchwale budżetowej na rok 2017 i dotyczą tylko 2017 r. 

 Radna Irena Ratajczak zapytała, czy szkoła w Bielawach również może starać  

się o dofinansowanie zakupu wyposażenia do gabinetu pielęgniarki? – Skarbnik Gminy 

Agnieszka Chojnacka wyjaśniła, że szkoła musiałaby mieć gabinet. 

 Radna Irena Ratajczak skierowała pytanie do Dyrektora Szkoły w Granowie Pana 

Ryszarda Grajka, czy 143 160,00 zł wystarczy dla szkoły? – Dyrektor Szkoły w Granowie 

Pan Ryszard Grajek odpowiedział, że budżet był zaplanowany poprawnie, ale pojawiły  

się nowe, nieprzewidziane wydatki. 

 Przewodniczący Rady Stefan Bielawski poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 Nad projektem uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2017 głosowało 

14 obecnych radnych:  

- przyjęcie projektu – 13; 

- głosy przeciwne – 0; 

- wstrzymało się – 1. 
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Projekt uchwały został przyjęty. Uchwała Nr XXX/201/2017 w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej na rok 2017 stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

Nad projektem uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Granowo głosowało 14 obecnych radnych:  

- przyjęcie projektu – 14; 

- głosy przeciwne – 0; 

- wstrzymało się – 0. 

Projekt uchwały został przyjęty. Uchwała Nr XXX/202/2017 w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Granowo stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

7. Informacja na temat oświadczeń majątkowych. 

 

Przewodniczący Rady Stefan Bielawski przedstawił informację na temat oświadczeń 

majątkowych radnych Rady Gminy Granowo. 

  Informacja na temat oświadczeń majątkowych stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

8. Wolne głosy i wnioski. 

 

  Sołtys wsi Januszewice Pani Zdzisława Sternal powiedziała, że zgłaszała uszkodzenia 

świetlicy Panu Jerzemu Tomczakowi, ale nadal nic nie zostało w tej sprawie zrobione. 

Ponadto, w Januszewicach zapada się jedna ze studzienek kanalizacyjnych. Na jeziorem stoją 

trzy domki, których właściciele już nie żyją. Teren w pobliżu domków jest zaśmiecony, warto 

byłoby coś zrobić w tej sprawie i uporządkować teren. 

 Radny Władysław Rybarczyk powiedział, że w pobliżu zniszczonego w skutek pożaru 

przedszkola w Kąkolewie znajduje się plac zabaw, który kiedyś utrzymywany był przez 

pracownika szkoły. Obecnie plac zabaw jest nieczynny. Minęło już trochę czasu od pożaru, 

warto zadbać o to miejsce, aby znów mogło służyć dzieciom. – Wójt Gminy Zbigniew 

Kaczmarek powiedział, że to miejsce jest na razie „placem budowy”. Plac zabaw jest 

nieczynny. Nie ma technicznych możliwości, aby plac mógł normalnie funkcjonować, 

ponieważ jest tam niebezpiecznie. Zgłosimy problem studzienki w Januszewicach. Natomiast 

zanieczyszczony teren przy domkach w Januszewiach to trudny temat. Należałoby najpierw 

ustalić, czy faktycznie nie ma tam żadnych właścicieli. 

 Dyrektor Szkoły w Bielawach Pan Karol Gidaszewski zwrócił się z prośbą, aby w planie 

budżetu na 2018 r. znalazło się zadanie związane remontem dachu szkoły w Bielawach. 



10 
 

Często zalewane są pomieszczenia, gdzie odbywają się zajęcia. Wstępny kosztorys tej 

inwestycji to ok. 75 000,00 zł. 

 Sołtys wsi Separowo Pani Kazimiera Helbig zapytała o dopłaty do pieców 

ekologicznych. Wielu mieszkańców pyta o tego typu dopłaty. Gdzie można się w tej sprawie 

udać? – Wójt Gminy Zbigniew Kaczmarek powiedział, że była możliwość uzyskania 

dofinansowania do 16 sierpnia 2017 r. Być może w 2018 r. znów będzie taka możliwość.  

 Sołtys wsi Separowo Kazimiera Helbig zapytała, czy może funkcjonuje jakaś komisja, 

która mogłaby sprawdzić, czego używają mieszkańcy do ogrzewania swoich mieszkań? 

Zdarza się, że zapach spalin jest tak nieprzyjemny, iż nie można wyjść na spacer. – Wójt 

Gminy Zbigniew Kaczmarek wyjaśnił, że jest to bardzo poważny problem, który nie dotyczy 

tylko Separowa. Wszelkie kontrole muszą być wcześniej zapowiedziane.  

 Radny Jacek Gontarski w imieniu wszystkich strażaków, podziękował za wsparcie 

budowy bramy wjazdowej w strażnicy w Granowie. 

 Radny Ryszard Dybionka nawiązał do budowy kanalizacji i zapytał, czy w jednym 

wykopie znajdują się rury kanalizacyjne i wodociągowe? – Wójt Gminy Zbigniew Kaczmarek 

odpowiedział, że te rury znajdują się w jednym wykopie. 

 Radny Henryk Pawlak poruszył temat zmarłej niedawno mieszkanki Kotowa, która była 

podopieczną OPS-u. Kobieta ta miała 29 lat. Okoliczności jej śmierci pokazują,  

że nie spisaliśmy się „na medal”. Niektórzy przyczynili się do tej śmierci. Radny czyta 

ogłoszenie o wigilii i ma „mieszane” uczucia. W tym roku nie będzie brał udziału w tym  

spotkaniu. – Kierownik OPS-u Małgorzata Trybuś wyjaśniła, że wszyscy domyślają  

się o kogo chodzi. Od roku, codziennie w domu zmarłej kobiety pojawiał się asystent rodziny. 

Ponad rok trwały też działania sądu, kuratora i policji. Kierownik OPS-u powiedziała,  

że czuje się urażona, bo wie, co było załatwiane ze strony OPS-u. Sołtys wsi Kotowo Pan 

Henryk Pawlak nie wie, co OPS zapewniał swej podopiecznej. Z terminem do przodu OPS 

załatwił rehabilitację dla tej kobiety. Natomiast wigilia nie służy sołtysowi tylko 

mieszkańcom. W Kotowie mieszka 13 podopiecznych OPS-u. W porównaniu z Granowem, 

gdzie jest 30 podopiecznych, w Kotowie jest ich naprawdę dużo. 

 Radny Henryk Pawlak powiedział, że z wigilii korzysta tylko 6 osób. Osoby najbardziej 

potrzebujące prosiły, aby dostarczyć im posiłek do domu. Radny zaznaczył, że nie obwinia 

OPS-u, powiedział tylko, że nie wszystko zostało zrobione w stosunku do zmarłej mieszkanki 

Kotowa. – Wójt Gminy Zbigniew Kaczmarek powiedział, że jeśli są jakieś zarzuty trzeba  

to powiedzieć. W Polsce prawo jest prawem. Można mieć zarzuty, ale jeśli coś wynika  

z prawa, to nie jesteśmy w stanie nic zrobić.  



11 
 

 Radny Henryk Pawlak powiedział, że kiedy do kobiety przyjechała karetka pogotowia, 

nie chciano jej zabrać ze względu na higienę i wycieńczenie. – Kierownik OPS-u Małgorzata 

Trybuś powiedziała, że pracownica OPS-u codziennie podawała kobiecie zastrzyk 

przeciwzakrzepowy i posiłek. Pomocy nie udzielały najbliższe osoby. Koszt pobytu kobiety  

w Domu Pomocy wynosiłby 4 000,00 zł/m-c i byłby możliwy tylko wtedy, gdyby kobieta 

była samotna, a nie była. 

 Radny Henryk Pawlak powiedział, że nie sprawdziliśmy się w tej sprawie. 

 Wójt Gminy Zbigniew Kaczmarek nawiązał do tematu, który został poruszony  

na ostatnim wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy Granowo i dotyczył oświetlenia przy 

czworakach w Kotowie. Okazuje się, że teren ten ma 10 współwłaścicieli. Nie ma zatem 

możliwości, aby Gmina Granowa wkroczyła na ten teren skoro jest on prywatny.  – Radny 

Henryk Pawlak powiedział, że był w tej sprawie w biurze spółdzielni w Piaskach, ponieważ 

chciał to wyjaśnić.  

 Wójt Gminy Zbigniew Kaczmarek zaapelował, aby informacja o wigilii organizowanej 

przez OPS trafiła do mieszkańców sołectw. Ponadto, w grudniu zostanie przekazane 

mieszkanie w Granówku osobie, która straciła lokal w wyniku pożaru w Kąkolewie.  

W spalonym budynku w Kąkolewie planuje się wymianę dachu, a następnie remont wnętrz  

i ich wyposażenie. Mamy nadzieję, że do września następnego roku uda się to wszystko 

zrealizować.  

 Radny Henryk Pawlak zapytał, do kiedy należy rozliczyć się z funduszu  

sołeckiego? – Skarbnik Gminy Agnieszka Chojnacka powiedziała, że najlepiej rozliczyć 

fundusz sołecki do 15 grudnia 2017 r. 

 

9. Zakończenie sesji.  

 

 Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Stefan Bielawski zamknął obrady 

XXX sesji VII kadencji Rady Gminy. 

 Na tym protokół zakończono. 

 

 

 

 

 

 

Protokółowała 

 

Jagoda Kaczmarek 

Przewodniczący Rady Gminy 
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Wykaz dokumentacji w formie załączników do protokołu: 

1. Lista obecności radnych. 

2. Lista obecności zaproszonych gości. 

3. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym. 

4. Uchwała Nr XXX/199/2017 w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 

sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. Powstańców Wielkopolskich w Granowie wchodzącej 

w skład Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Granowie w ośmioletnią Szkołę Podstawową  

im. Powstańców Wielkopolskich w Granowie wchodzącą w skład Zespołu Szkolno-

Przedszkolnego w Granowie. 

5. Uchwała Nr XXX/200/2017 w sprawie programu współpracy Gminy Granowo  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 2018. 

6. Uchwała Nr XXX/201/2017 w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2017. 

7. Uchwała Nr XXX/202/2017 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Granowo. 

8. Informacja na temat oświadczeń majątkowych. 

 

 

 


